

CHOLERA

UNITED KINGDOM. — An imported case of cholera was notified by the National Health Administration on 10 April. An airline captain leaving Calcutta by air, as a passenger, on 3 April had mild diarrhoea during flight which continued after his arrival in London on 4 April. In view of a past history of salmonella infection, cholera was not immediately considered but laboratory examination revealed the presence of *V. cholerae*, biotype *eltor*, serotype Ogawa. All family contacts have been examined with no evidence of secondary infection.

EDITORIAL NOTE: Neither London nor Windsor, where the man lives, should be considered an infected area because of the presence of this imported case.

CHOLÉRA

ROYAUME-UNI. — L'Administration nationale de la Santé a notifié le 10 avril un cas importé de choléra. Il s'agit d'un pilote de ligne qui, en qualité de passager, avait quitté Calcutta par avion le 3 avril et avait souffert, pendant le vol, d'une légère diarrhée qui persista après son arrivée à Londres, le 4 avril. Comme cet homme avait des antécédents de salmonellose, on ne soupçonna pas immédiatement le choléra, mais les épreuves de laboratoire révélèrent la présence de *V. cholerae*, biotype *eltor*, sérotype Ogawa. L'examen de tous les contacts familiaux n'a pas fait découvrir d'infection secondaire.

NOTE DE LA RÉDACTION: Ni Londres, ni Windsor, où cet homme a son domicile, ne sont à considérer comme zones infectées à cause de ce cas importé.